
 
15. december 2023 

 

Stade på helhedsplanen for renovering af afdelingen 

 

Landsbyggefonden har haft behov for at vi fik lavet ekstra undersøgelser af jordbundsforholdene 

og miljøskadelige stoffer, for at de kan beslutte i hvilket omfang de kan støtte renoveringen. 

De er nu blevet foretaget. 

Vi sender resultaterne til Landsbyggefonden først på året 2024, og regner med, at vi kan indkalde 

alle beboere til et orienterende beboermøde i foråret 2024, hvor alle forudsætningerne vil blive 

gennemgået, både økonomiske og tids- og bygningsmæssige.   

 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Boligkontoret Fredericia 

Stefan Weihrauch 

 
 

 


